

### 邁進地球村系列——美國首都華盛頓考察團講座

GOAL Programme – Seminar of Travel Study Programme to Washington, DC Area 17/5/2011



院長馮國培教授（第二排右七）及美國駐香港總領事館經濟政治處主管黃安柱先生（第二排右六）與參加美國首都華盛頓考察團的同學於講座後合照。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (second row, seventh from right) and Mr Andrew Nissen, Consul of Economic Affairs, Consulate General of the United States of America in Hong Kong (second row, sixth from right) posed a group photo with the participants of the Travel Study Programme to Washington, DC area after the seminar.

副院長兼通識教育主任余濟美教授（右）及港美中心夏龍教授（左）致送紀念品予美國駐香港總領事館經濟政治處主管黃安柱先生（中）。

Professor Jimmy C M Yu, Associate College Head and Dean of General Education (right) and Professor Glenn Shive, Director of Hong Kong America Center (left), presented a souvenir to Mr Andrew Nissen, Consul of Economic Affairs, Consulate General of the United States of America in Hong Kong (centre).



### 廉政公署之旅

ICAC Tour 18/5/2011



副院長兼輔導長王香生教授（中）致送紀念品予本院校友廉政公署首席傳媒宣傳創作主任蘇張麗影女士（74/英文；右）及廉政教育主任劉子俊先生（左）。

Professor Stephen H S Wong, Associate College Head and Dean of Students (centre),

presented the souvenir to College alumna, Mrs Vanessa So (74/ENG; right), Principal Mass Communication Officer of ICAC and Mr Colin Z C Lau (left), Youth and Education Officer of ICAC.



廉政公署職員、書院行政人員及參加同學大合照。

The staff from ICAC, College administrative staff and student participants posed a group photo at ICAC.

### 語文改善計劃——英語學習營

Language Improvement Project – English Immersion Camps 20-22 & 27-29/5/2011



合共四十六位同學參加英語學習營。

A total of forty six participants joined the English Immersion Camps.

### 語文改善計劃——普通話學習營

Language Improvement Project – Putonghua Immersion Camp 27-29/5/2011



二十二位同學參加普通話學習營。

Twenty two participants joined the Putonghua Immersion Camp.

### 海外校友到訪書院

Overseas Alumnus Visited United College 20/5/2011



從美國回港的海外校友李啟宇先生（68/ 社工；左三）到訪書院。

左起：書院高級發展主任周鍾寶華女士、副院長兼通識教育副主任張雙慶教授、李啟宇校友、院長馮國培教授、院務主任李雷寶玲女士及書院高級發展主任陸敏兒女士。

Mr Paul K Y Lee, overseas alumnus from US (68/SWK; third from left) visited the College.

From left: Mrs Jackie Chow (Senior College Development Officer), Professor Chang Song-hing (Associate College Head and Associate Dean of General Education), Mr Paul K Y Lee, Professor Fung Kwok-pui (College Head), Ms Christina Li (College Secretary) and Ms Amy M Y Luk (Senior College Development Officer).